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DC Almere omdat de klantvraag doorslaggevend is

‘Klanten kiezen 
voor ons omdat 
we kleiner zijn’

Datacenter Almere heeft een capaciteit 
van 1 megawatt aan stroom en 600 
vierkante meter vloeroppervlak. 
Het is groter dan het datacenter in 
Groningen. De extra capaciteit was 
niet de voornaamste reden voor Van 
der Haar het gebouw in gebruik te 
nemen. “In Groningen hebben we de 
mogelijkheid uit te breiden. Dat zal ook 
wel gaan gebeuren, maar een locatie in 
de Randstad stond hoog op onze agenda 
omdat er een groeiende vraag is naar 
onze dienstverlening buiten de regio 
Groningen.”

Disaster Recovery
Een tweede datacenter maakt het 
mogelijk de dienstverlening uit te breiden 
met onder meer specifi eke disaster 
recovery (DR)-oplossingen. DR wordt 
door steeds meer bedrijven, en dat zijn 
allang niet meer uitsluitend de enter-
prises, gevraagd. “De tijd dat DR iets 
exotisch was ligt achter ons”, zegt Van der 
Haar. “Met DC Almere en DC Groningen 
bieden we gescheiden connectiviteit 
tussen de locaties en – wat redelijk uitzon-
derlijk is – de beide datacenters maken 
ook gebruik van andere stroomnetten.”

Nederlands
Waar de twee datacenters ook op inspelen 
is de toenemende behoefte zaken te doen 
met een honderd procent Nederlandse 
onderneming. Door overnames in 
de afgelopen periode is het aantal 
datacenters dat aan die eis voldoet 

fors afgenomen. “We merken dat een 
groeiend deel van de markt niet gelukkig 
is met die ontwikkeling. Men wil zaken 
doen met een bedrijf dat zich heeft te 
houden aan de Nederlandse wetgeving.”

Schaal
Wat Van der Haar verder constateert 
is dat door de overnames de schaal 
van de datacenterbedrijven is toege-
nomen. Lang niet iedere ondernemer, 
en al helemaal niet uit het mkb, voelt zich 
thuis bij een kolossaal datacenterbedrijf. 
“Het klinkt als een cliché, maar klanten 
kiezen voor ons omdat we kleiner zijn. Het 
is de garantie voor een beter en directer 
contact. Schaal in combinatie met het 
feit dat we een door en door Nederlands 
bedrijf zijn levert nieuwe klanten op uit 
sectoren en met een omvang die we 
zelf niet eerder op het netvlies hadden.”

Klant bepaalt
Door het directe contact is het makke-
lijker de klantwens te kennen en ontwik-
kelingen daarin te volgen. Dat heeft al 
geleid tot de opening van het datacenter 
in Almere. Er zal ook meer aandacht 
komen voor maatwerk, omdat de vraag 
daarnaar snel toeneemt. “De klant staat 
bij ons centraal. Onze roadmap wordt 
niet opgesteld aan de hand van wat wij 
denken dat belangrijk kan gaan worden. 
Op die glazen bol vertrouwen we niet. 
Het is de klant die bepaalt wat en waar 
we leveren.”

Op 3 oktober is datacenter Almere offi cieel geopend. Eigenaar is Andrew van der 
Haar die bij velen bekend is als de man achter datacenter Groningen. Met de twee 
datacenters kunnen Van der Haar en zijn collega’s beter invulling geven aan de 
klantvraag en nieuwe klanten faciliteren.
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Profi teren van schaal 
en 100% Nederlands zijn

Het was gezellig druk bij de opening van Datacenter Almere op 3 oktober 2019.
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